
Gemeenteraad Lisse
De gemeenteraad bestaat uit 19 
leden verdeeld over 6 fracties. Het 
raadspresidium bestaat uit de 6 
fractievoorzitters, voorzitters van de 
commissies en de burgemeester. Elke 
maand vergadert het presidium over 
de concept-agenda’s voor de raad en 
de commissies. Het raadspresidium 
houdt zich ook bezig met procedures 
en het functioneren van de raad in 
algemene zin. Voordat de raad besluit, 
worden de onderwerpen eerst in 
de raadscommissie besproken. De 
raadscommissie neemt geen besluiten, 
maar adviseert de raad.

Zo kunt u raadsleden bereiken
De raad hoort graag wat er leeft 
in de gemeente. Heeft u vragen of 
wilt u iets onder de aandacht van 
een raadslid brengen? Dat kan. 
Op de website van de gemeente 
Lisse (www.lisse.nl/bestuur-en-
organisatie/gemeenteraad) staan de 
contactgegevens van de raadsleden. 
In de openbare fractievergaderingen, 
die meestal op de maandag voor 
de commissie- en raadsvergadering 
plaatsvinden, bent u van harte welkom 
en heeft u de mogelijkheid om in te 
spreken.

Inspreken in de raad of commissie
Wilt u iets kwijt over een onderwerp 
in de commissie dan kunt u bij het 
agendapunt ‘Burger aan het woord’ 
inspreken. In de raad kunt u alleen 
inspreken over onderwerpen die 
op de raadsagenda staan. Elke 
spreker krijgt maximaal 5 minuten, 
waarna de raads-/commissieleden 
de mogelijkheid krijgen om u vragen 
te stellen. Wilt u inspreken in de 
commissie of de raad, meldt u zich 
tenminste 2,5 uur voor het begin 
van de commissievergadering of de 
raadsvergadering aan bij de griffie via 
14 0252 of griffie@lisse.nl. Vermeld uw 
naam, adres en telefoonnummer en 
het onderwerp waarover u het woord 
wilt voeren.

Bent u onze Gast van de raad?
De gemeenteraad wil graag haar 
inwoners leren kennen en nodigt 
u daarom graag uit als ‘Gast van 
de raad’. Voorafgaand aan de 
raadsvergadering ontvangt u 
de agenda en de bijbehorende 
stukken. U wordt op de avond van 
de raadsvergadering om 19.15 uur 
ontvangen door de burgemeester, 
de griffier en een raadslid. Zij geven 
uitleg over wat het gemeentebestuur 
doet en de raadsagenda van 
die avond. Na afloop kunt u met 
raadsleden napraten. Aanmelden via 
14 0252 of griffie@lisse.nl.

Sterke regio is goed voor Lisse

Wat de Regionale Investeringsagenda 
betekent voor Lisse
De 13 gemeenten van de regio 
Holland Rijnland, waartoe 
ook Lisse behoort, investeren 
in de toekomst. Op deze 
raadspagina vertellen Cobi 
van der Wiel (raadslid VVD 
en Algemeen Bestuurslid 
van gemeenschappelijke 
regeling Holland Rijnland) en 
Frank Mélotte (CDA) over de Regionale 
Investeringsagenda (RIA) en investeringen 
op het gebied van woningbouw, economie, 
klimaat en bereikbaarheid.

Allereerst, wat is de samenwerking 
Holland Rijnland?
Van der Wiel: “De hele regeling Holland-
Rijnland lijkt superingewikkeld. Maar het valt 
wel mee. Het gaat om een samenwerking 
tussen 13 gemeenten, met behalve Lisse ook 
Hillegom en Teylingen, maar ook steden als 
Alphen en Leiden. Het gaat feitelijk om de 
Duin- en Bollenstreek, de as Katwijk-Leiden-
Alphen en het Groene Hart.”

Mélotte: “Sommige onderwerpen zijn te 
groot voor één gemeente. Denk aan de 
bereikbaarheid. Daar heb je altijd meerdere 
gemeenten en soms ook meerdere 
provincies bij nodig. De gemeenschappelijke 
regeling Holland Rijnland helpt dan om 
een vuist te vormen, bijvoorbeeld bij de 
provincie, en oplossingen te zoeken die goed 
zijn voor de hele regio.” 

Waarom is dit belangrijk?
Mélotte: “Doordat je grotere onderwerpen 
efficiënt aan kan pakken, is het zinvol om 
goed samen te werken met de gemeenten 
in de buurt. Alle gemeenten in de regeling 
profiteren van een sterke regio. Dat geldt 
vanzelfsprekend ook voor ons, voor Lisse.”

Van der Wiel: “Zie Holland-Rijnland als een 
soort intermediair tussen de gemeenten 
en de provincie en het Rijk. Het maakt 
natuurlijk meer indruk als een groep 

gemeenten samen optrekt dan als wij als 
Lisse alleen met een voorstel komen.” 

Wie controleert deze samenwerking?
Van der Wiel: “Dat werkt eigenlijk net als 
bij de gemeente. De gemeenschappelijke 
regeling heeft een Dagelijks Bestuur, 
bestaande uit burgemeesters en wethouders 
van de deelnemende gemeenten. Er is ook 
een controlerend Algemeen Bestuur, en 
daar zitten raadsleden van de verschillende 
gemeenten in.”

Mélotte: “De plannen die de 
gemeenschappelijke regeling uitvoert, zijn 
bovendien afgestemd met de verschillende 
gemeenteraden. Wij – als gemeenteraad van 
Lisse bedoel ik dan - moeten uiteindelijk ook 
instemmen met de financiering ervan.” 

En hoe past de investeringsagenda bij 
deze samenwerking?
Van der Wiel: ”Er bestond een Regionaal 
Investeringsfonds. Dat hield op te bestaan. 
De Regionale Investeringsagenda (RIA) 
is de opvolger. Bij de RIA zijn niet alleen 
de gemeenten betrokken, maar ook 
onderwijsinstellingen en het bedrijfsleven. 
De gemeenten kunnen, samen met 
andere of alleen, voorstellen indienen bij 
Holland Rijnland als ze aansluiten bij de 
onderwerpen woningbouw, economie, 
klimaat en bereikbaarheid.”

Dan worden die gefinancierd?
Mélotte: “De financiering van plannen 
kan deels vanuit de gemeenschappelijke 
regeling komen, maar er zijn natuurlijk 
ook andere bronnen. Als je praat over 
de aanleg van wegen bijvoorbeeld, gaat 
Holland Rijnland ook bij het Rijk en 
provincies op zoek naar extra financiële 
ondersteuning.”

Wat zullen de Lissers concreet gaan 
merken van deze investeringen?
Van der Wiel: “Allereerst de verbetering 
van de noordelijke ontsluiting van Lisse. 
Maar zeker ook de doorontwikkeling van 
goed openbaar vervoer tussen stad en 
platteland. En de ontwikkeling van goede 
fietsroutes, zowel noord-zuid, als oost-west. 
Er zijn ook mooie plannen op het gebied van 
innovatieve sierteelt, als je meer naar de 
kant van het bedrijfsleven kijkt.” 

Mélotte: “Ik denk inderdaad ook aan het 
verbeteren van de bereikbaarheid van 
Lisse, aan betere doorfietsroutes in de hele 
regio en de ontwikkeling van warmtenetten 
bijvoorbeeld. Het gaat natuurlijk echt 
om langer lopende, grote projecten. Dat 
betekent dat het een tijd kan duren voor het 
resultaat van investeringen zichtbaar wordt. 
Maar ik kom zelf uit het bedrijfsleven, dus 
van mij zou het allemaal wel ietsje sneller 
mogen gaan.”

Van uw gemeenteraad
De raad van Lisse is er voor u. Als raadsleden verdiepen we ons in onderwerpen die spelen 
in onze gemeente, gaan we in gesprek met inwoners, met ondernemers en met elkaar en 
nemen besluiten. Op deze pagina leest u meer over het werk van de raad en lichten we 
zaken uit die op dit moment onze aandacht hebben.

Agenda
• Raadscommissie, woensdag  

20 maart
• Raadscommissie (uitloop), 

donderdag 21 maart
• Fractieberaden, maandag 25 maart
• Raadsvergadering, donderdag  

28 maart

Aanmelden voor de digitale 
nieuwsbrief?
U kunt deze nieuwsbrief ook digitaal 
ontvangen. Stuurt u dan een e-mail 
naar griffie@lisse.nl.

Vraag van Bas de Weijert 
(PvdA-GroenLinks)
“Als docent weet je als geen 
ander hoe belangrijk lezen 

en schrijven is. Helaas blijkt dat steeds 
meer mensen moeite hebben met lezen en 
schrijven. Op welke manier vind jij dat we 
daar als gemeente rekening mee moeten 
houden?”

Antwoord van Jeanette 
Loos (CDA)
“Lezen is hééééél belangrijk 
voor de taalontwikkeling, 

concentratie, creativiteit en sociale 
ontwikkeling (inleving).

Met 15 minuten lezen per dag houd je je 
brein jong, leer je 1000 nieuwe woorden 
per jaar en word je beter in begrijpend 
lezen, spelling, grammatica en schrijven. 
In het basisonderwijs wordt veel aandacht 
besteed aan leesbevordering. Op mijn 
school starten alle leerlingen elke dag 
met 20 minuten lezen uit een zelfgekozen 
boek.

Net als topvoetballer Messi gewoon elke 
dag zijn voetbaltraining doet, zo moet je 
lezen ook blijven trainen (onderhouden). 
Doe je dit niet (de computer, tv en social 
media zijn concurrenten), dan vermindert 
je leesvaardigheid. Weinig lezen leidt 
tot laaggeletterdheid. Het begrijpen van 
bijvoorbeeld de bijsluiter van medicijnen 
wordt dan moeilijk.

De aanpak van laaggeletterdheid is 
een zorgplicht van de gemeente. In 
het Taalpact Duin- en Bollenstreek 
staan hiervoor afspraken (o.a. gratis 
taalonderwijs en inzet van taalmaatjes).
Een goede, zichtbare, toegankelijke 
bibliotheek is van essentieel belang. Een 
bibliotheekabonnement t/m 18 jaar is 
gratis.

Van de gemeente mag je verwachten dat 
alle tekst die het gemeentehuis verlaat in 
begrijpbare taal is geschreven. Daar zit 
wellicht nog een verbeterpuntje.

Lissers, ga lezen! Geen boek? Leen, 
koop, ruil of pak er een uit de vele 
bibliotheekkasten in Lisse.”

Estafettevraag


